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Den 17. april 2023 Journal nr.   Fra Lars Holbøll 
 
Tilstede:  Lea Lander, Tom Degn, Line Tangemann, Torben Nielsen, Oskar Nielsen, Lisbeth 
Brinch, Kirsten Tjagvad, Tina Bjerregaard, Bjarne Thorn og Lars Holbøll 
Afbud: Peter L. Sørensen. 
  

 
 
  

Bruger- Pårørenderådsmøde 

Mandag den 17. april. 2023. 

 

Pkt. 1. Godkendelse af referat 

Referatet blev godkendt.  

 

Pkt. 2. Artikel i LEV bladet omkring sundhedstjek  

Oskar, Kirsten og Lisbeth synes det er en rigtig god artikel i LEV bladet.  

Oskar mener, at det har været en god idé at to beboere er blevet interviewet 

sammen. Det har gjort artiklen særlig god.  

Lars fortæller om hvordan aftalen er kommet i stand og at lighed ift. sundhed i 

mange år har været en mærkesag for LEV.  

Lars fortæller, at Maja og Pernille også skal deltage i en LEV konference til maj. 

Det er Mia fra 2. sal som følger dem til konferencen, som skal foregå i Vejle.  

Oskar siger at det er godt, at netop blodsukker bliver undersøgt, da flere af 

beboerne kan gå rundt med en ikke opdaget diabetes.  
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Efterfølgende var der en drøftelse omkring etikken når beboerne optræder i 

medierne. Tina fortæller, at personalet netop har haft sådan en drøftelse i 

personalegruppen.   

I dette tilfælde, hvor journalisten kommer fra LEV, var der dog en enighed om 

at journalistens interessefelt må være beboerne tarv. Lars siger, at det alligevel 

er vigtigt at have et kritisk blik på mediernes interesser, da beboerne ikke altid 

formår at forudse konsekvenserne, ved at optræde i medierne.  

Drøftelsen blev sluttet af med Lars kunne fortælle, at alle 

bofællesskabsbeboerne til maj igen vil få tilbuddet om et lægetjek, og der 

fremadrettet vil komme sådan et tilbud en gang årligt.  

 

Pkt. 3. Beboerne fortæller om de aktiviteter som har været siden sidste møde  

Tom fortalte om fastelavnsfesten. Her blev der serveret fastelavnsboller.   

Line, Lea og Torben fortalte om forårsfesten. Lea sagde at det var en god fest. 

Der kom desværre en person som var beruset og ikke var tilmeldt. Bjarne 

fortæller, at det blev håndteret ganske fint af personalet. Lea sagde at der blev 

danset. Line og Lea havde gjort en stor indsats med at dække borde og ordne 

det hele. Så stor ros til dem. Punktet blev sluttet af med at Tom viste billeder 

fra festen.  

Til Påskefrokosten var der rigtig mange tilmeldte. Det betød at der var et stort 

arbejde med at organisere maden. Lars siger, at det er besluttet at der 

fremadrettet vil blive bestilt portionsanrettet frokost. Det er langt lettere at 

håndtere. Der blev spillet banko og der var en god stemning til påskefrokosten.  

 

Pkt. 4. Planlægning af arbejdet med den nye handicappolitik, som er på 

trapperne 

Når den endelige handicappolitik er færdig, vil Lars sende den ud til hele rådet. 

Lars har fået en i udkast. 

Lars kunne fortælle, at politikken er udformet ud fra 4 værdier som tillid, tidlig 

handling, bedst sammen og sammenhæng.  

Derudover har politikken 4 fokusområder.  
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• Med i fællesskabet 

• Et aktivt og selvstændigt liv. 

• Tilgængelighed til byens liv sammen 

• Sammen om helhed og sammenhæng. 

 

For at få de gode idéer i spil, inviterer Lars rådet til at være bidragende med 

forslag til hvordan politikken skal implementeres. Oskar siger, at han foreslår at 

man tager et fokusområde pr. møde, da flere fokusområder kan være svært for 

beboere i rådet at overskue. Det synes Lars er en god idé. 

 

Pkt. 5. Fremtidige arrangementer 

Torsdag den 20. april er der Transportmesse til Herning. Det er Bjarne – som 

deltager.  

Fra juni starter en udflugtsgruppe hver torsdag. Vi låner Hørkærs busser og 

kører ud i det danske sommerland.  

Der er lavet en rejsegruppe, som har til opgave at planlægge en rejse til 

efteråret hvor alle beboere er velkomne til at tilmelde sig.  

Torben fortæller, at Bofællesskabet Sønderlundvej skal til Odense på ferie. Det 

glæder han sig til.  

Bjarne fortæller, at Bofællesskabet Tubberup Vænge skal til Haderslev.  

Tom fortæller, at Bofællesskabet Sennepshaven skal til Helsingør på ferie. De 

skal tage toget derop.  

Cykelløbet Herlev Rundt er et af de traditioner, som vi plejer at deltage i. Det 

gør vi også i år. Der kommer opslag på hjemmesiden.  

Sjællandsfestivalen i maj måned er også udbudt som aktivitet, og der er 

allerede flere tilmeldte.  

 

Pkt. 6. Evt.  
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Tom fortæller at det er svært at komme rundt i byen pga. arbejdet med 

letbanen.  

Tina fortæller, at Ali er stoppet som pædagog på 1. sal.  Tina fortæller at der 

starter en ny kollega som hedder Tina Rosenkilde.  

Lisbeth spørger hvem der overtager Alis ansvarsområde som f.eks. var IT. Lars 

siger, at Kim og Jakob vil overtage dette og de har været på kursus i bl.a. 

velfærdsteknologi.  

Til slut var der en drøftelse om at LEV igen i år ville give et tilskud til en 

sommerudflugt og en Ganløsefest, så de beboerne med mindre indtægter også 

har mulighed for at deltage.  

Efterskrift:  

Efter mødet fortalte Torben, at han havde glemt at fortælle om at 

Sønderlundvej har holdt 30-års jubilæum. Torben vil fortælle om det til næste 

møde.  

 

 

 


